
 
 

Memo  
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Datum  : 15 februari 2019 
   
Aan  : Gerrie Elfrink  
   
Kopie aan  : Griffie 
   
Van  : College van B&W 
   
Betreft  : Antwoord Elfrink verzoek stukken Poli Zuid 

 

 

Geachte heer Elfrink, 

 

Op 13 februari jl. heeft u ons college per mail verzocht om de volgende informatie:  

- Feitenrelaas / tijdlijn contact met Rijnstate inzake de kwestie poli zuid (wie, wanneer, waarover, etc)  

- alle relevante stukken in de kwestie poli zuid.  

 

In reactie op uw verzoek het volgende: 

 

Wethouder Bouwkamp heeft namens het college in het debat over de voorgenomen sluiting van Poli 

Zuid antwoord gegeven op vragen die gesteld zijn bij het agenderingsverzoek en vervolgvragen die in 

het debat zijn gesteld.  

Belangrijke elementen in onze beantwoording waren: 

 Ziekenhuis Rijnstate is bezig met een strategische heroriëntatie op hun vastgoedportefeuille. Dat 

daarbij ook de locatie van Poli Zuid werd heroverwogen, werd benoemd in een 

kennismakingsgesprek van wethouder Bouwkamp met de bestuursvoorzitter van Rijnstate dat 

medio november plaatsvond.  

 Kort daarna heeft de wethouder in een telefonisch overleg met de bestuursvoorzitter gesproken 

over de achtergronden bij de plannen van Rijnstate. Daarbij is ook stilgestaan bij de fase van de 

planvorming, waarbij is geconstateerd dat Rijnstate nog geen definitief besluit had genomen over 

de huisvesting.   

 Op grond daarvan heeft begin december een overleg plaatsgevonden tussen de gemeente en 

Rijnstate op ambtelijk niveau. In dit gesprek heeft Rijnstate zijn plannen toegelicht en heeft de 

gemeente vier locaties in Arnhem Zuid gepresenteerd ter facilitering van ziekenhuis Rijnstate bij 

hun zoektocht naar een toekomstbestendige huisvesting in hun zoekgebied:  

1. Zeelandsingel 40 Rijnbrink 

 2. Rijksweg-West 2 OHRA gebouw  

 3. Gelderse Poort  

 4. Locatie station Schuytgraaf   

 Half december is in een bestuurlijk overleg tussen de gemeente en Rijnstate verder gesproken 

over de vastgoedplannen van Rijnstate, mede in relatie tot de ambities van de gemeente op het 

vlak van klimaat en energie.  

 Begin januari is de gemeente door Rijnstate geïnformeerd over hun afweging om de door de 

gemeente aangedragen locaties in Arnhem Zuid niet verder te verkennen. Overwegingen voor 
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Rijnstate om af te zien van verdere verkenning van deze locaties waren: de positie in de 

zuidelijke regio, de zichtbaarheid, herkenbaarheid en de bereikbaarheid.  

 Half januari hebben wij via berichtgeving in de Gelderlander vernomen dat Rijnstate een locatie 

voor nieuwbouw bij station Elst op het oog heeft. Zoals aangegeven in het debat door wethouder 

Van der Zee heeft kort daarop een bestuurlijk overleg met de bestuursvoorzitter van Rijnstate 

plaatsgevonden waarin Rijnstate aangeeft hun wijze van communicatie te betreuren.   

 

Zoals door wethouder Bouwkamp aangegeven tijdens het raadsdebat is met deze informatie een 

reconstructie gegeven van de belangrijkste feiten en de tijdlijn vanaf medio november. Alle beschikbare 

informatie is daarmee reeds in het debat gegeven.  

 

In het raadsdebat zijn twee moties ingebracht waarin het college wordt gevraagd zich tot het uiterste in te 

spannen om de Poli voor Arnhem Zuid te behouden en een onderzoek uit te voeren naar de gevolgen 

van de dreigende sluiting van de Poli.  

Wethouder Van der Zee heeft in het raadsdebat aangegegeven dat het college deze moties kan 

omarmen. Het college ziet deze als steun in de rug voor onze inspanningen gericht op behoud van de 

Poli in Arnhem Zuid en zal deze moties voortvarend oppakken en de raad over de voortgang op de 

hoogte houden.   

 

Het is van belang dat alle raadsleden kennis kunnen nemen van deze beantwoording. Om deze reden 

wordt de griffie gevraagd dit memo onder de raad te verspreiden.  

 

Hoogachtend,  

Het college van burgemeester en wethouders, 

Namens het college, 

 

 

 

Rob van Wuijtswinkel 

 

 

 

 

 


